
PROTOKOLL FRA MØTE I ARBEIDSUTVALGET I VESTRE AKER 

BYDELSUTVALG MANDAG 8. APRIL 2013 KL. 18.00 – 20.00 

 

Opprop: 

Tilstede:   Elin Horn Galtung (H), leder 

    Lars Asbjørn Hanssen (H) 

Arild Gjervan (H) 

Terje Bjøro (V) 

    Carl Lindblad (A) 

    Arne Eugen Boysen (F), observatør  

 

Fra administrasjonen:  Jan Nytveit, bydelsdirektør 

  

Som sekretær:   Berit Nilsen 

 

Godkjenning av innkalling og dagsorden: 

Innkalling og dagsorden ble godkjent uten merknader 

 

Åpen halvtime 

Ingen møtte. 

 

Dagsorden: 

1. Protokoll fra AU-møte 25. februar 2013 

Protokollen ble godkjent uten merknader. 

 

2. BU-kartet til møte 25. april 2013. 

Sakskartet ble gjennomgått. 

 

BU-sak 55/13 Samordning av Oslo kommunes uttalelser til Bærum kommunes 

høringsutkast til kommuneplanens samfunnsdel med arealstrategi. Det er frist for 

eventuelle kommentarer 16.4.2013. 

Arbeidsutvalget delegerer fullmakt til Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen som 

uttaler seg på vegne av bydelsutvalget. 

 

BU-sak 63/13 Søknad om salgsbevilling – Rustal Røa Frukt Grønt Dagligvare, 

Vækerøveien 165 ble behandlet av Arbeidsutvalget i møte. Salgs- og 

skjenkebevillingssaker skal behandles innen 3 uker. 

 

Arbeidsutvalget fattet følgende vedtak: 

«Bydelsutvalget kjenner ikke til klager på den virksomheten som har søkt om 

salgsbevilling. Det anbefales at salgsbevilling gis.» 

Saken legges frem for bydelsutvalget og helse- og sosialkomiteen til orientering. 

 

To nye saker ble satt på sakskartet: 

 

BU-sak 67/13. Skolebehovsplan 2013 ble satt på sakskartet som en orienteringssak  

 

BU-sak 68/13. Bommen ved Vinderenkrysset. 

 

3.    Skolebehovsplan 2014 – 2024 

   Arbeidsutvalget ble i BU-sak 49/13 Skolebehovsplan 2014 – 2024 behandlet i møte    



   4.3.2013 delegert fullmakt til å avgi uttalelse på vegne av bydelsutvalget da høringsfrist er  

   8. april 2013. 

   Arbeidsutvalget ferdigstilte høringsuttalelsen. Saken legges frem for bydelsutvalget til 

   orientering  

   i møte 25. april 2013. 

 

4. Eventuelt 

Elin Horn Galtung (H) har fått henvendelser blant annet fra Erling Storm, Vinderenborgen, 

angående bommene langs holdeplassene på Holmenkollbanen. Bommene går ned lenge før 

banen kommer noe som fører til unødig lange trafikkøer. Denne problemstillingen er tatt 

opp tidligere i bydelsutvalget, blant annet i sak 159/11 Vinderenkrysset/Holmenveien, 

behandlet i møte 13.10.2011. 

 

 

 

 

Elin Horn Galtung (H)        

Leder           


